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 Održana Sjednica Skupštine društva u malo neobičnom obliku. Zbog Corone 
smo ju održali vani. 

 Nastavili smo sa realizacijom Europrojekta  Buš-Eko!? kojeg radimo zajedno 
sa našim partnerima DOOR (kao nositelj), REGEA i GRAD Velika Gorica, a 
koji nam uskoro završava (traje do kraja svibnja 2022 godine). Hvala svim 
našim partnerima na odličnoj suradnji i realizaciji svih zacrtanih planova. 
U sklopu projekta je napravljeno slijedeće; 

- Stavljen novi plafon iznad pozornice (knauf) i pofarban 
- Zamijenjen biber crijep i limarija na krovu iznad pozornice 
- Popravljen krov i limarija oko dimnjaka iznad kotlovnice 
- Postavljene pločice na ulazu u dvoranu 
- Postavljen knauf u podrumskim prostorijama na zid i plafon te je isti oličen  
- Zamijenjene su nosive grede u podrumskim prostorijama 
- Postavljene pločice u podrumskim prostorijama 
- Zamijenjena četvora vrata i prozori u podrumskim prostorijama 
- Postavljen novi brodski pod u hodniku na katu i polakiran 
- Stavljena nova izolacija na cijevi za grijanje u podrumu 
- Zamijenjena  elektro instalacija u podrumskim prostorijama 
- Pretapicirane stolice u kino dvorani (250 komada) 
- Kupljen profesionalni projektor za prikazivanje filmova 
- Bili smo u posjetu energetski neovisnom mjestu Gussing u Austriji 
- Odrađene su 4 radionice u sklopu projekta;  

“Fotonaponski sustavi za kućanstva” 
 “Obnovljivi izvori energije u mojoj zajednici”  
''Javna rasprava o samoodrživom naselju'' 
 “Znanjem do energetskih ušteda” 
 
Odrađeni su i dodatni poslovi financirani od strane Grada Velike Gorice, 
Zagrebačke županije ili vlastitim sredstvima i radom; 

- Demontirane željezne konstrukcije stolica, pofarbane i ponovno vraćene, te su 
postavljene nove gumice i federi na stolice (Bačelić boje i lakovi i sami) 

- Polakiran je parket u dvorani, na balkonu i cijela pozornica (Grad Velika 
Gorica) 

- Kupljeni i postavljeni novi crni zastori i vodilice na pozornici 
- Kupljene i postavljen tepih na ulasku u dvoranu, te postavljen zastor 
- Kupljeno i postavljeno novo profesionalno kino platno (Zagebačka županija, 

GVG) 
- Ofarbana je cijela dvorana i hodnik na katu od WC-a do ulaza u dvoranu 

(sami) 
- Postavljen dio zidne oplate na zadnji zid u dvorani (desna strana) 
- Popravljena je kompletna rasvjeta iznad pozornice (reflektori FUSNOVA) 



- Postavljen plesni pod na pozornicu (posudba od ZKUUGVG) 
- Postavljene su naljepnice na prozore za zatamnjenje i slike kao ukras na 

Domu kulture 
- Postavljeno i svečano promovirano novo Solarno stablo 
Želim se ovdje zahvaliti svima našim volonterima kojih ima 60-tak, a koji su 
direktno bili uključeni u projekt Buš-Eko!? i koji su do sada odradili _____ 
sati volonterskog rada. Zahvalu upućujem i Ireni Rožić našem koordinatoru 
projekta koja je odlično vodila projekt i odradila sve zadatke vezane uz 
njega, te uspjela svojom upornošću priskrbiti i dodatnu vrijednost (jedna od 
njih je i Solarno stablo). 
 

Od ostalih redovnih aktivnosti društva odradili smo slijedeće; 
 Napravljen je drugi  spomenik povodom 100 let Seljačke sloge „Velika 

pisanica“ oslikana sa motivima svih aktivnosti OSS Buševec i postavili smo ga 
u centru mjesta. Vjerujemo da je ovo još jedan ukras i naš doprinos da nam 
naše mjesto bude što ljepše 

 Odrađena proslava Obilježavanja 100 let OSS Buševec u sklopu koje smo; 
- Održali Svečanu sjednicu u punom Domu kulture uz prisustvo visokih 

uzvanika; predstavnika Hrvatskog sabora , Hrvatske vlade, zamjenika župana 
Ervina Kolarca, gradonačelnika GVG-a Krešimira Ačkara. Na sjednici su 
podijeljena priznanja za 10,20,30,40 i 50 godina aktivnog rada od strane OSS-
a i od strane Hrvatskog sabora kulture 

- Prikazan  90 minutni dokumentarno-igrani  film o 100 godina OSS Buševec 
kojeg je režirala Ana Katulić, a snimao i montirao Mario Žilec. Film je 
prihvaćen sa oduševljenjem i među članovima i među gostima. Hvala svima 
koji su pomogli da film bude ovako dobar 

- Promovirana svečana zastava društva koju su nam svojim vrijednim rukama 
napravile časne iz Karmela u Brezovici i napravili smo spomen čavliće kao 
zahvalu svima koji su svojim prilozima pomogli da što bolje proslavimo 100 let 
OSSB 

- Svečano otvorena izložba slika „100 slika za 100 let“ u Etno zadruzi Buševec 
koju je pripremila Irena Rožić. Bila je 101 slika jer smo ubacili i gostovanje u 
Rusiji. 

- Svečano otvorena Etno zadruga Buševec koju su otvorili dožupan Kolarec i 
gradonačelnik Ačkar, uz prisustvo gđe. Ane Mlinar (viša stručna savjetnica u 
Konzervatorskom odjelu u Zagrebu) koja je pročitala govor o ovom zaštićenom 
kulturnom dobru Republike Hrvatske i naglasila da smo 2007 krenuli od bijelog 
papira i prazne livade a sada imamo jedno od rijetkih tradicionalnih i 
reprezentativnih Etno imanja u Hrvatskoj 

- Za sve goste i uzvanike smo pripremili Svečani Turopoljski obed sa domačim 
delicijama; Turopoljska kotlovina, gulaš, odojak, žganci, frigana juva, domaći 
kolači…. Fala gazdaricama koje su pripremile i podijelile ove prefine delicije 

- Održanje i  kulturno umjetnički program članica zajednice KUU Velike Gorice 
na kojem su nastupili;HPD Kučani, KUD Gradići, VIS Jane, FA Šiljakovina, 
KUD Nova Zora Donja Lomnica, KUD Čiče-Novo Čiče, VS Zlatne godine, KUD 



Stari Grad Lukavec, KUD Dučec-Mraclin i KUD Velika Mlaka. Fala im kaj su se 
usprkos situaciji sa Koronom ipak odazvali i nastupili sa onim kaj su u tom 
trenutku mogli 

- Nakon programa svi smo se dobro zabavili uz grupu Zakon Šutnje 
 Održan 19.Međunarodni festival tradicijskih glazbala Buševec 2021 na kojem 

su nastupili; Andor Vegh iz Mađarske, Dobovski rogisti-Slovenija, TS Presto-
Sisak, Ivan Judaš iz Zagreba na handpanu, naši tamburaši i vokalna grupa 
,Filip Rožić-kurai i dude, te učesnici seminara sviranja tradicijskih glazbala 

 Organizirali smo seminar sviranja tradicijskih glazbala u Buševcu (voditelj 
Andor Vegh), ovo je drugi po redu i pokazao se kao vrlo koristan 

 Organizirali smo i 24.SKAZŽ (smotru kazališnih amatera Zagrebačke 
županije), budući da smo dobri domaćini i da kazalištarci vole nastupati  kod 
nas u Buševcu , 2021 godine smo ugostili; MAx teatar iz Zaprešića 
(Crvenkapica u prometu i San Ivanjske noći), ZAMKA (Fačuk), Gradsko 
kazalište Jastrebarsko (Balkanski špijun). Državna selektorica g.Gordana 
Ostović je za FHKA izabrala ZAMKU iz Zeline 

 U Etno zadruzi na Pevnici su izrađeni i  stavljeni vrata i prozor (IVERSTONE), 
te je dovežena i složena slama iznad štale. Doveženo je par kamiona zemlje 
koja je i razgrnuta (Branko Horvačić sa bagerom i vlastitim radom). Fala 
Branku na višegodišnjoj podršci 

 Otkupljena je drvena kuća-čardak iz Dužice koju ćemo seliti u Etno zadrugu 
Buševec, a  koji će nam služiti u kulturno-turističke svrhe (smještajni kapaciteti 
i druženja). Također je otkupljen jedan manji mlin (u funkciji) i velika preša za 
vino 

 Sudjelovali smo na više seminara za dramsku grupu, folklornu grupu, narodne 
nošnje i vođenje društva koji su bili organizirani preko interneta (najčešće je 
organizator Hrvatski sabor kulture) 

 Odrađeno je niz radnih akcija na uređenju Etno zadruge i Doma kulture. 
Zahvaljujem se vrijednoj Etno ekipi koja je svih ovih 15 let dala na tisuće sati 
dobrovoljnoga rada da bi ovo imanje ugledalo svjetlo dana i svima ostalima 
koji tokom godine dolaze na radne akcije i svojim radom doprinose boljitku 
našeg društva 

 Otkupljeno je; 
- 9 kompleta Prigorskih ženskih narodnih nošnji 
- 12 ženskih turopoljskih narodnih nošnji (svilene i prebirane) 
- Izrađene i otkupljene ženske narodne nošnje za koreografiju Podravine (10 

komada) 
- Nabavljeno 9 pari  ženskih čizmica za Podravinu 
- Kupljen je materijal za izradu narodnih nošnji za dječje skupine 
 Kupljen burdon za „F“ dude – od  Andora Vegha 
 Kupljeno je; plastifikator, stalak za kameru, kotao sa stalkom, Aku reflektori za 

Etno zadrugu, viseći mikrofon za pozornicu 



 Tiskan promo letak za folklornu sekciju na Engleskom jeziku kojeg smo nosili 
sa sobom u Rusiju 

 Nabavljane su žice za tambure i izvršen je popravak neispravnih instrumenata 
 Odražavali smo probe plesnih i tamburaških grupa prilagođavajući se situaciji i 

preporukama Stožera , a vezano na pandemiju virusa Covid-19 
 Sudjelovali smo na reviji narodnih nošnji „Obnavljamo baštinu“ 2021 u KUC 

Travno i u organizaciji PIRNN Zagreb. Inače sa našom nošnjom koju je 
napravila Karmela Kos, nosila ju je Lucija Rožić, a slike i snimke je napravila 
Irena Rožić,smo godinu prije na on line reviji pobijedili , a sada smo ju prikazali 
i uživo 

 Za Ivanje u Buševcu smo održali folklorni program plesne i tamburaške „A“ 
grupe. Nastupili smo sa 5 koreografija- Posavina, Turopolje, Linđo, Draganić i 
premijerno smo izveli Podravinu (sela iz okolice Pečuha)  i 2 intermezza 
(Pavlovec i Vudri,vudri) 

 Sudjelovali smo na VI World CIOFF Folklorijadi – Ufa – Republika 
Baškortostan – Rusija – najvećem folklornom susretu na svijetu i dostojno 
predstavili Hrvatsku. Još jednom želim pohvaliti kompletnu ekipu na izvrsno 
odrađenom festivalu (i kaj se tiče nastupa, a posebno dodatnih aktivnosti i 
druženja). Kao nagradu ekipa je dva dana bila u posjeti Moskvi i dva dana u 
Istanbulu 

 Nabavljene su tenisice za kompletnu ekipu koja je išla u Rusiju. Hvala 
sponzorima koji su nam pomogli da realiziramo ovo gostovanje i da opremimo 
cijelu ekipu od glave do pete 

 Promovirali smo se putem svih medija i portala. Bilo nas je u svim novinama i 
portalima i siguran sam da smo vjerno dočarali naš boravak na Folklorijadi 

 Snimali smo i slikali sva događanja vezana uz rad društva i sve je arhivirano. 
Kad velim slikali smo i snimali mislim na Irenu Rožić koja je fotoaparatom i 
kamerom zabilježila sva događanja tijekom godine. Fala joj kaj me još trpi. 

 Plesna i tamburaška „A“ grupa su sudjelovale na 14.međunarodnom 
folklornom festivalu „Iz bakine škrinje“ – Koprivnica i to odmah po povratku iz 
Rusije 

 Održan je team building u Muljavi zajedno sa našim prijateljima iz  KUD-a  
Sv.Juraj Draganić, gdje smo se odlično zabavili uz igranje društvenih igara i uz 
odličnu klopu koju su nam spremili naši vrijedni kuhari 

 Odrađeno događenje u našoj Etno zadruzi – doručak prije odlaska u „Lov na 
tartufe“ u suradnji sa TZZŽ i Rotary klubom Velika Gorica i želja nam je da i 
dalje našu Etno zadrugu razvijamo u tom smjeru 

 Sudjelovali smo u projektu „Balunom kroz Europu“ koji su pokrenuli i realizirali 
članovi Folklornog društva Umag – jedan dan svog putovanja su bili gosti kod 
nas, pa smo se malo zabavljali sa njima plešući Istarski balun. Sve možete 
vidjeti na njihovim stranicama 



 Za TZZŽ odrađene aktivnosti u sklopu manifestacija ViaVino, ViaArt-Zelina i 
ViaKino-Jastrebarsko-Velika Gorica. Ovakvu vrstu suradnje ćemo njegovati i 
dalje 

 Pripremljena je za tisak knjiga pjesama „Veliki i mali Buševec“ – Ivanka Rožić i 
uskoro bi trebala ugledati svjeto dana. Nakon štampanja slijedi promocija. 

 Nakon jedne godine preskoka (zbog Korone) održali smo tradicionalni Božićni 
koncert u Buševcu i ponovno razveselili našu vjernu publiku. Ovaj puta su nam 
gosti bili „Cura i dečko“ (Vanesa i Ivan) 

 Otisnuli smo CD sa Božičnim pjesmama a koje izvode naše bake-pjevačice 
crkve Sv.Ivana Krstitelja iz Buševca. To nam je bila davna želja. Budući da ih 
nismo uspjeli snimiti dok su bile žive , izvukli smo pjesme sa video snimki 
starih koncerata 

 

Na kraju se želim zahvaliti Gradu Velikoj Gorici, Zagrebačkoj županiji, Ministarstvu 
kulture, LAG Zrinska Gora-Turopolje i svim našim vjernim sponzorima na financijskoj 
podršci bez koje većina naših ideja nebi mogla biti realizirana. 

Kao zaključak mogu samo reći da smo usprkos vrlo zahtjevnoj godini zbog 
pandemije Corona virusa u datim okolnostima odradili jako puno kvalitetnog i dobrog 
posla, te da smo uspjeli zahvaljujući projektu Buš-Eko?! popraviti uvjete rada  i urediti 
prostor u kojem radimo , te obogatiti naše mjesto novim sadržajima. Želim nam svima 
još puno dobrih projekata i puno nastupa za sve naše folklorne i dramske grupe. A 
svim našim članovima, ali i svima ostalima koji imaju iole volje želim poručiti da nam 
se pridruže u našim aktivnostima kako bismo zajedno poboljšali uvjete života u 
našem mjestu i okolici.  

Za Upravni odbor predsjednik OSS Buševec, Nenad Rožić 


